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Protokół nr XVll

Rady Gminy Bralin

z dnia 16 stycŻnia 2012 roku'

Porzadek obrad:

otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad'

UchWaIenie porząd ku obrad'

Podiecie uchWały W sprawie w sprawie ustalenia diet

służboWych'

radnych oraz zwrot kosztóW podróży

Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia diet dla sołtysów Wsi z terenu Gminy Bralin'

Zamknięcie posiedzenia'

Pkt 1) otwar.ie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad'

otwarcia po5iedzenia o godzinie 16'3o dokonal przewodniczący rady Marek Fras i

stwierdŻił, źe obecnvch jest 13 na stan o8ólny 15 radnych, co pozwa|a z8odnie z przepisami

prawa obradować i podejrroWać prawomocne uchwaiy' Nieobecni usprawiedliWieni:

Zblgniew KosakiewicŻ i Jacek Kuropka.

Ponadto w se5ji udzjał wziął Wójt Roman Wojtysiak'

Głos zabrał Wójt i powiedział, że zaproponowane uchwały podejmowane są podczas

dzisiejszej sesji nadŻWyczajnej żeby uniknąć podejmowania tematu podcŻas sesji

poświęconej uchwalaniu budżetu iżeby w uchwale budżetowej uwzg|ędnić ewentualne

zmiany.

Pkt 2)Ustalenie po.ządku obrad.

PrŻewodniczącv rady przedstaWił zebranym proponowany porządek obrad XVll se5ji'

Uwag i/.nian do porladku ob-dd nie wnie'iono'

Pkt 3) Podjęcie uchwały w sprawie w sprawie ustalenia diet radnych oraz zwrot kosŻtóW

podróźy służbowych'

Zgodnie Ż ustawą o samorządzie gminnym.rada w drodze uchwałV ustala dla swoich

człoJków wysokość diet oraz 5posób ich naliczania i Wypłacania a także ustala zasady zwrotu

radnemu kosztów podróży słLlżbowych'

> Wóji zaproponował żeby radni przesŻli z dotychczasowego sposobu Wyptacania diet Za

udział w posiedzeniu na tzw' ryczałt płatny miesięcznie' Dieta byłaby obliczana jak w

przedstawionym projekcie uchwały procentowo od najniższego Wynagrodzenia za pracę'

Wójt dodał, że diety bra|ińskich radnych nie 5ą Żbyt Wysokie i na tle powiatu plasują 5ię W

aoin"j g.ni.v. Po dokonaniu analizy pobranych przez radnych diet za rok 2011 trudno



móWić o podwyżce jest to raczej czynność systematyzująca i

Wypłacanie diet'
> Przewodniczący radY przedstawił radnym kwotowo jak będą

dietv i tak radni miesięcznie otrzymają 300,00 Żł,

WiceprŻeWodnicŻącVch lub przewodnicZących komisji 345,00

73Ż0,ao zI '

upraszcŻająca obIiczanie i

od 1lutego Wy8lądały ich
radni pełniący fu n kcje

Żł, a przewodnicZący rady

> Wójt powiedział, że diety radnym nie będą obniżane ze nieobecność W posiedzeniu' gdyż

uważa, że bycie radnym to nie tylko Udział W posiedŻeniach radv, ale róWnież spotkania Z

mieszkańcami' obecność na oficjalnych urocŻystościach gminnych, reprezentowanie 8miny

na spotkaniach zewnętrznych'

> Piotr Pańczuk poWiedZiał, że podWyżka jakakolwiek bY ona nie była zapewne Wywoła Wiele

komentarzy, radny dodał, że jemu o5obiście podWyżka nie jest potrzebna, bo dieta radnego

nie stanowi dla niego źródła dochodu a startując W Wyborach Wiedział, na co się decyduje i

jakie Wiążą się z tym pieniądze'

> Jan Leśniarek powiedział, że Żmiana ma ułatwić i uprościć system Wypłacania diet i radni

nie poWinni martwić się tą podwyżką'

> Wójt dodał, że ma śWiadomość, że podejmoWanie uchwały W spraWie wysokości diet budzi

emoc1e, ale wykonując 5umienie obowiązki radnego nie powinno 5ię Wstydzić' że należV sję

radnemu dieta Wójt nadmienił, że chciałbv, abV radni Wspólnie z nim uczestniczyli W
_spotkaniach z mieszkańcami, zebraniach 5prawozdawczych w osP, co takze Wiąze się z

ponoszeniem ko5ztóW.

> Aldona Głąb nadmieniła, że chętnie Wzjęłabv udział We Wspomnianvch zebraniach' ale

sołtys z chojęcina o niej, _jako radnej z Działoszy - Żapomina'

> Marek Flas powiedział, że to mieszkańcy Wybierają sołtysa i sądzi, że WiedŻą' co robią' Jeśli

idzie o zebrania Wiejskie czy zebrania rad sołeckjch to su8eruje żeby radni zwracali się do

sołtysów z prośbą o informowanie ich o terminach spotkań'

Marek Fras powiedział, że z racji pełnionej funkcji bardzo często jest w urŻędzie gminy i Widzi

sołtysóW którzy z zaangażowaniem Wykonują swoje obowiązki' przychodzą do urzędu

zgłaszać różne sprawy iproblemy, odbierają korespondencję dla sołectwa' zg1aszają aWarie'

rozliczają się z podatku itp-

Przewodniczący rady dodał, że na spotkanil] z sołtysami W dniu 9 stycznia' jako prezes

8minny osP - zaprosił Wszystkich sołtysóW szczególnie tych, którzy nie są członkami strażv

f,oźarnych do Wzięcia udŻiału w zebraniach sprawozdawczych osP a teraŻ pragnie róWnież

)aprosić wszystkich radnych do Wzięcia udział W tych spotkaniach' jch harmonogram

znajduje 5ię W gazetce gminnej, przewodniczący rady podyktoWał zebranym terminy

spotkań.

>RomanLemanikodnośniepodWyżkidietprzyŻnał,ŹebędącWpoprzedniejkadencji
przewodniczącym komisji rewizyjne] uczestniczvł W szkoleniach, na których cŻłonkowie

innyctr komisji rewizy;nych twierdzili, że za takie niskie diety nie podjęliby s!ę pracy W radŻie'



ale Żdaniem radnego Romana Lemanika nie idzie o pieniądze, bo

pewien prestiż.

Za przvjęciern uchWały głosowało

UchWała Nr XV]l/86/2012 zostala

Pkt 5) zamknięcie posiedzenia.

> PrzewodniczącV rady podziękował

zamknął posiedzenie XVl1 sesji'

Ploto kołoWa]a: An na Pia5ecka

11 radnych.
przyjęta przy dwóch głosach WstrzymUjących.

bycie radnym to iest

L,

.r u.9iU,

> Przewodniczący rady poddał pod głosowanie uchwałę w sprawie ustalenia diet radnych

oraz zWrot kosztóW podróży służbowych.

Za prŻyjęciem uchWały 8łosowało 10 radnych.

Uchwała Nr XVll/B5/2o12 została przyjęta przy trzech głosach WstrzymUjącvch'

Pkt 4) Podjęcie uchwałV W sprawie ustalenia diet dla sołtysóW Wsi z terenu Gminy Bralin'

> Wójt powiedział, że sołtysi W ubiegłym roku wnioskowali o podwryżsŻenje Wysokości

pobieranych diet z uwagi na Wzrost ponoszonych przeŻ nich kosztóW wiążących siĘ Z

wykonywaniem pełnionej funkcji. WóWczas W związku z tym, że budżet gminy na rok 2011

był już uchwa|ony Wójt Żaproponował soltysom powrócenie do tematu prŻed przYjęciem

budźetu na rok kolejny' Uchwałę budżetową radni będą podejmować W dniu 23 stvcznia,

więc nadeszła pora żeby zastanowić się nad podwyżką diet sołtysóW' PodcŻas spotkania

noworocznego, które odbvło 5ię W dniu 9 stycznia bieżące8o roku sołtysi dokonali analizy

pobieranych diet I diet soltysóW z terenu powiatu kępińskiego i Llznali, że satysfakcjonL]jące

byłoby L.]Żyskanie podwyżki diety o 50,00 zł mie5ięcŻnie'

UstaWodawca prawo ustalanje zasad Wypłacania djet sołtysom prŻyznal radzie gm'ny,

dlatego decyzję W przedmiotowej 5prawie podejmują radni ijeśli rada uzna, że dotychczas

pobierana dieta nie rekompensuje WydatkóW, które soltysi ponoszą z racji wykonywanej
-funkcii mogą uchwalić zwiększenie Wysokości diety przewodnicŻące8o organu

wyko1awC7e8o ieono'ł\l pomo( n iC zej'

PrŻewodniczący rady poddał pod głosowanie uchwałę w sprawie ustalenia diet dla sołtysów

wsi z terenu Gminy Bralin

zebranym za udział W dzi5iejsŻej sesji i o godzinie 17.45
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